
Zápis z porady vedení konané dne 19. 5. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Kohoutková, Ledvinka, Dostál, Veselý, Holub, Novotná 

Buršíková 

Omluveni: Matyska, Křenek, Bartošek, Račanský 

 

1. Kontrola úkolů z minulé porady  

– Přístup vedoucích do kontrolního systému – Kohoutková zkontroluje viditelnost 

celého plánu pro divizní vedoucí, zajistí rozšíření jejich práv, zjistí, zda osobám 

pověřeným kontrolou chodí upozorňovací e-mail. (kontrola 26. 5.) 

– Pracovní skupiny pro OP VVV bude nyní koordinovat Mgr. Póč. Úkol pro Dostála a 

Křenka zůstává. 

 

2. Různé  
– Šrubařová informovala o konci projektu SIT MU, majetek pořízený z projektu bude po 

jeho ukončení převeden na fakulty.  

– 27. 5. proběhne rektorátem organizované výběrové řízení na manažera pro digitální 

marketing, zúčastní se též Matyska a Antol.  

– Kino Scala – promoce se po rekonstrukci právnické fakulty přesunou zpět na práva 

(od srpna). Snaha směřovat do Scaly výuku. Letošní fotografování zůstává dle 

domluvy v kampusu, příští rok ve Scale.  

– Telefonní ústředna – příští týden proběhne ověření soutěžitelnosti. Výběrové řízení 

bude na upgrade stávající ústředny nebo na kompletní výměnu - při dodržení daného 

finančního limitu. 

– Kohoutková informovala o prezentaci informačního systému CEITEC připravované 

na středu, přepošle pozvánku Veselému. 

– Dostál informoval o připravovaných projektových výzvách a o programu mobility. 

Projektová podpora by v budoucnu mohla zřídit nástěnku - které programové výzvy 

jsou aktuální a v jakém stavu. 

– Diskuse o umožnění zahraničních stáží perspektivním pracovníkům, Dostál pohovoří 

s divizními o konkrétních osobách (kontrola 2. 6.) 

– Veselý informoval o jednáních s Microsoftem – možnost více smluv EES na 

univerzitě, možnost instalace pro studenty v případě licencování Microsoft Office, 

také na mobilních platformách. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


